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Z Á P I S 

z 2. zasedání Dopravní komise Rady města Milevska v r. 2019,  

 

které se konalo dne 12. června 2019 v zasedací místnosti OSV, MěÚ Milevsko, 

Nám. E. Beneše 420, Milevsko 
 

 

Přítomni: Michal Polanecký – předseda komise     

  František Zítek – místopředseda komise 

Ing. Karel Pučelík – člen komise 

Ing. František Jedlička – člen komise 

Bc. Lukáš Kamenský, DiS – člen komise  

Vítězslav Vávrovský – člen komise  

Vladimír Horek – člen komise  

Ing. Mgr. Miroslav Doubek – člen komise 

Mgr. Gabriela Zemanová – tajemnice komise 

 

Hosté:  Ing. Bc. David Lukeš – vedoucí OISM  

 

Neomluven:   Miloslav Kozák  

           
 

 

Program jednání: 

 
1. Zahájení jednání 

2. Podnět od Ing. Mgr. Doubka - Posouzení nově navržených stání autobusů (šikmo vedle 

sebe) na přebudovaném autobusovém nádraží a posouzení velikosti a tvaru kruhového 

objezdu "U Broučka"  včetně stanoviska DI Policie ČR a stanovisku provozovatele 

autobusové dopravy. 

3. Podněty od Ing. Jedličky: 

a) Místo vhodné pro přecházení/přechod pro chodce nad kostelem v ulici Švermova 

b) Pokračování chodníku/cyklostezka Petrovická až odbočka Přeborov 

c) Parkování u bytovek Nádražní 51 

d) Parkování v ul. J. A. Komenského: 

I. parkoviště před školou - vývoj od posledního zasedání 

II. nové parkoviště u věžáku nad opraveným teplovodem - prosím o seznámení na 

zasedání komise (plány, časový výhled realizace, rozpočet, případné problémy 

bránící realizaci) 

4. Diskuze – různé 

 

Jednání: 
 

Ad 1) Zahájení jednání 

Předseda DK pan Michal Polanecký zahájil 2. zasedání v r. 2019 a přivítal všechny přítomné. 
 

 

Ad 2) Posouzení nově navržených stání autobusů (šikmo vedle sebe) na přebudovaném 

autobusovém nádraží a posouzení velikosti a tvaru kruhového objezdu "U Broučka"  



Č. j.: MM 36644/2019 

 2 

DK přistoupila k projednávání podnětu Ing. Mgr. Doubka - Posouzení nově navržených stání 

autobusů (šikmo vedle sebe) na přebudovaném autobusovém nádraží a posouzení velikosti a 

tvaru kruhového objezdu "U Broučka".  

 

Usnesení 1/2/2019 

DK doporučuje RMM znovu začít tuto lokalitu řešit. Postupně realizovat např. dílčími 

projekty. 

 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  

 

 

Ad 3a) Místo vhodné pro přecházení/přechod pro chodce nad kostelem v ulici Švermova 

 

DK přistoupila k projednávání podnětu Ing. Jedličky – místo vhodné pro přecházení/přechod 

pro chodce nad kostelem v ul. Švermova, neboť zde jezdí řidiči rychle a jsou zde ohroženi 

chodci. 

 

Usnesení 2/2/2019 

DK navrhuje u míst vhodných pro přecházení doplnit VDZ (přerušovaná dvojitá čára), aby se 

zvýšila bezpečnost chodců v těchto místech. Vše ve spolupráci s DI Písek. 
 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 

 

Ad 3b) Pokračování chodníku/cyklostezka Petrovická až odbočka Přeborov 

 

DK přistoupila k projednávání podnětu Ing. Jedličky – Pokračování chodníku/cyklostezka 

Petrovická až odbočka Přeborov. Pozemky v navrhované trase jsou ve vlastnictví města a 

mohou být k tomuto účelu použity. 

 

Usnesení 3/2/2019 

DK doporučuje zařadit požadavek do trvalého zásobníku investičních požadavků s možnou 

realizací v roce 2020 - 2021 
 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:   0 

 

Ad 3c) Parkování u bytovek v ul. Nádražní 

 

DK přistoupila k projednávání podnětu Ing. Jedličky ohledně úpravy/rozšíření parkování u 

bytovek v ul. Nádražní. Vybudování parkoviště brání vzrostlé stromy a jejich kořenový 

systém. Vzhledem k nedostatku parkovacích míst v této lokalitě by bylo vybudování nového 

parkoviště přínosem. 

 

Usnesení 4/2/2019 

DK doporučuje předložit návrh komisi pro životní prostředí k projednání. Případné vykácení 

stromů, by bylo nahrazeno novou výsadbou. 

 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:   0 
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Ad 3d) Parkování v ul. J. A. Komenského 

DK přistoupila k projednávání podnětu Ing. Jedličky ohledně parkování v ul.  

J. A. Komenského. Ing. Jedlička předložil návrh parkoviště v této ulici. 

 

 

Usnesení 5/2/2019 

DK doporučuje projednat návrh Ing. Jedličky s DI Písek.  

 

Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:   0 

 

 

Předseda komise poděkoval členům za účast a za náměty v diskuzi. 

 

Příští zasedání komise je plánováno v období říjen – listopad 2019. 
 

 

 

 

Předseda dopravní komise: Michal Polanecký  

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Zemanová, tajemnice DK  

 

 

Pozn: 

Vysvětlivky k zápisu: 
 

„DK“ – dopravní komise 

„VDZ“ – vodorovné dopravní značení 

„SDZ“ – svislé dopravní značení 

„PD“ – projektová dokumentace 

„OISM“ – odbor investic a správy majetku 

„DI Písek“ – dopravní inspektorát Písek 


